
Helsingin piraatit
Hallituksen kokous

Aika: 4. lokakuuta 2017 kello 17.00
Paikka: Piraattipuolueen toimitila, Franzéninkatu 5 E 1, Helsinki
Läsnä:

Äänioikeutetut jäsenet:

Ahto Apajalahti (pj)
Pauli Eronen
Ville Hautakangas
Jonna Lähdemäki
Sami Mattila
Kausti Rantalainen (kohdat 1-8)
Maija Li Raudaskoski (kohdat 5.1-9)
Mikaela Suomalainen
Juha Tähtinen

1. Kokouksen avaus

Hallituksen puheenjohtaja Ahto Apajalahti avasi kokouksen kello 17.10.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen

Hyväksyttiin kokouksen esityslista.

4. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen

Tarkastettiin ja hyväksyttiin 27.8. pidetyn hallituksen kokouksen pöytäkirja. Liite: 
http://arkisto.piraattipuolue.fi/piirit/helsinki/poytakirjat/2017/hallitus/hepi-hallitus-17-08-27-rev.2037.pdf

5. Valtuustoasiat

5.1. Kaupunginvaltuusto ja valtuustoryhmä

Käytiin läpi 13.9. ja 27.9. pidettyjen valtuuston kokousten asiat. Puheenjohtaja kertoi kaupungin 
strategianeuvotteluiden kulusta. Piraatit olivat mukana hyväksymässä strategiaa.

Keskusteltiin valtuustoryhmän tukemisesta: miten hallitus voisi paremmin olla mukana asioiden 
valmistelussa ja aloitteiden tekemisessä. Lisäksi valtuuston osalta todettiin tarve viestinnän parantamiselle, 
jotta saataisiin viestittyä tehokkaasti piraattien tekemisistä valtuustossa.

http://arkisto.piraattipuolue.fi/piirit/helsinki/poytakirjat/2017/hallitus/hepi-hallitus-17-08-27-rev.2037.pdf


Sovittiin alustavasti, että pidetään myöhemmin syksyllä valtuustoaloitteiden valmistelua koskeva 
workshop-tyyppinen tapahtuma.

Sosiaalisen median viestinnän koordinointia puolueen valtakunnallisten, piirien ja Piraattinuorten välillä 
pyritään parantamaan.

Käytiin läpi kaupunginvaltuustoon 11.10. tulevia asioita kaupunginhallituksen esityslistan pohjalta.

5.2. Lautakunta-, jaosto- ja toimikuntatyö

Puheenjohtaja kertoi sosiaali- ja terveyslautakunnan ja piraattien ja liberaalien sote-ryhmän tilanteesta 
syyskuussa. Puhuttiin tarpeesta tehdä jonkinlainen yleislinjaus sote-asioista. Yksittäisiin asioihin otettaisiin 
kantaa yleislinjauksen pohjalta. Puheenjohtaja selvittää Leo Bergmanin kanssa ajankohtaa sote-workshopille.

Todettiin, että kulttuurijaosto on kokoontunut ensimmäisen kerran 26.9. Käytiin läpi kulttuurijaoston 
tilannetta.

Todettiin, että kaupunginhallitus on nimittänyt digitalisaatiotoimikunnan, jossa piraateista on jäsenenä Ville 
Hautakangas.

6. Tapahtumat

Menneet:

• 4.9. Osallistuminen Helsingin yliopiston avajaiskarnevaaleihin
• 17.9. Telttailu Lasipalatsilla
• 20.9. Osallistuttiin Metropolian lukuvuoden avajaisiin (Metrosport) Uudenmaan piraattien kanssa.
• Keskiviikkohengailut Piraattiklubilla sujuneet syyskuussa  hyvin. Docventures-illat on taas aloitettu. 

Lisäksi oli kahvilatapaaminen 21.9.

Tulevat:

• Isompi tapahtuma lokakuussa (piraattien valtuusto-afterwork), ensisijaisesti 19.10. (varapäivä 26.10.) 
Ohjelmassa olisi lyhyet alustukset piraattien valtuusto- ja lautakuntatyöstätähän mennessä ja sen 
jälkeen vapaata keskustelua ja istuskelua. Alustavasti paikaksi selvitetty Cafe Factorya.

7. Toiminnan rahoitus

Valtuustoryhmän rahoitukseksi tämän vuoden osalta varmistunut noin 4 000 euroa.

8. Vaaliasiat

Piraattien edustajat Helsingin vaalilautakuntiin ja -toimikuntiin vuoden 2018 presidentinvaalissa on esitettävä
kaupungille toimikuntien osalta 11.10. ja lautakuntien osalta 18.10. mennessä. Näitä paikkoja on yhteensä 19.

Asiasta vastaavat Satu Immonen ja Jonna Lähdemäki.

Päätettiin vaalitoimikuntien ja -lautakuntien jäsenten palkkiosta perittävän puoluemaksun osuudeksi 20 %.

9. Muut esille tulevat asiat



Puoluepäivät ovat Helsingissä 11.11. Varapuheenjohtajat selvittävät puoluehallituksen kanssa tarvetta auttaa 
järjestelyissä sekä mahdollista oheisohjelmaa.

Keskusteltiin Freedom not fear -toimintaviikonlopusta 6.-8.10. Todettiin, että voi olla mahdollisuus järjestää 
telttailu.

10. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 18.39.

Tarkastettu ja hyväksytty hallituksen 10.12.2017 pidetyssä kokouksessa.

Pöytäkirjan vakuudeksi

Ahto Apajalahti
Hallituksen puheenjohtaja


